
 

                           
 
 

RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 

Nummer  : 253-281 
Onderwerp  : Jongerenwoningen Hoogkamplaan Marken 
Portefeuillehouder : Weth. Van Eijk 
Datum   : 5 oktober 2021 
 
Vragen van de fractie Partij van de Arbeid aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 
op 5 oktober 2021). 
 
Tot op heden worden de jongerenwoningen aan de Hoogkamplaan te Marken nog steeds door de 
gemeente verhuurd middels een gebruikersovereenkomst. De PvdA vindt het jammer dat er al bewoners 
noodgedwongen vertrokken zijn door de onduidelijkheid over hun toekomst. De huurders waren bekend 
met het feit dat het tijdelijk was maar wij hebben er altijd naar gestreefd deze woningen voor hen te 
behouden. 
 
Vraag 1 
Wat is de stand van zaken van de onderhandelingen met Woonzorg?  
 
Vraag 2 
Op welke termijn is de verwachting dat er een definitieve oplossing komt? 
 
Vraag 3 
Hoe verloopt de communicatie met de huidige huurders? 
 
Vraag 4 
Wordt er nog aan andere alternatieve plannen gewerkt voor deze locatie? En zo ja wat zijn deze plannen 
dan? 
 


